

NORME
INTERNATIONALE
INTERNATIONAL
STANDARD

CEI
IEC
1228

1993

AMENDEMENT 1
AMENDMENT 1

1996-07

Amendement 1

**Méthode de mesure et de spécification
du rayonnement UV des lampes à ultraviolet
utilisées pour le bronzage de la peau**

Amendment 1

**Method of measuring and specifying
the UV-radiation of ultraviolet lamps
used for sun-tanning**

© CEI 1996 Droits de reproduction réservés — Copyright - all rights reserved

Bureau central de la Commission Electrotechnique Internationale 3, rue de Varembé Genève, Suisse



Commission Electrotechnique Internationale
International Electrotechnical Commission
Международная Электротехническая Комиссия

CODE PRIX
PRICE CODE

B

Pour prix, voir catalogue en vigueur
For price, see current catalogue

AVANT-PROPOS

Le présent amendement a été établi par le sous-comité 34A: Lampes, du comité d'études 34 de la CEI: Lampes et équipements associés.

Le texte de cet amendement est issu des documents suivants:

FDIS	Rapport de vote
34A/655/FDIS	34A/678/RVD

Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote ayant abouti à l'approbation de cet amendement.

Page 6

1 Domaine d'application

Ajouter la note suivante:

NOTE – La spécification du rayonnement ultraviolet des lampes, conformément à la présente norme, n'implique pas que, sur cette base, on puisse juger du remplacement direct des lampes dans un appareil spécifique de traitement de la peau.

2 Références normatives

Mise à jour de la deuxième référence comme suit:

335-2-27: 1995, *Partie 2: Règles particulières pour les appareils d'exposition de la peau aux rayonnements ultraviolets et infrarouges*

Page 12

6.3 Spectre d'action de l'ultraviolet sur l'érythème

Remplacer, à la dernière ligne du tableau, le facteur de pondération existant par le nouveau facteur suivant:

$$10^{0,015(140-\lambda)}$$

FOREWORD

This amendment has been prepared by subcommittee 34A: Lamps, of IEC technical committee 34: Lamps and related equipment.

The text of this standard is based on the following documents:

FDIS	Report on voting
34A/655/FDIS	34A/678/RVD

Full information on the voting for the approval of this standard can be found in the report on voting indicated in the above table.

Page 7

1 Scope

Add the following note:

NOTE – The specification of the ultraviolet radiation of lamps according to this standard does not imply that on that basis a judgement can be made about direct replacement of lamps in a specific skin treatment appliance.

2 Normatives references

Update the second reference as follows:

335-2-27: 1995, Part 2: Particular requirements for appliances for skin exposure to ultraviolet and infrared radiation

Page 13

6.3 Ultraviolet action spectrum for erythema

Replace, in the last line of the table, the existing weighting factor by the following new weighting factor:

$$10^{0,015(140-\lambda)}$$